
 

 

 

 

 
 

 Kraków, 26 marca 2025 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

W sprawie: działki miejskiej pod budownictwo przy ul. Lindego 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Proszę o informację w zakresie wykorzystania działek miejskich w rejonie ul. Lindego. 
Dlaczego teren ten nie jest rozpatrywany w kontekście społecznego budownictwa 
miejskiego? Co stoi na przeszkodzie, aby powstała tam inwestycja miejska zwiększająca 
gminny zasób mieszkaniowy, wszak plan miejscowy na to pozwala? Wspomniana 
działka daje możliwość realizacji inwestycji na ok. 250 – 300 mieszkań.  

 

     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


